
Bestyrelsesmøde i Foreningen af Naturressourcestuderende den 13-09-2023

Kat: Bestyrelsesmøde i Foreningen af
Naturressourcestuderende, [13.09 - 2023]
Mødets varighed: 17:15 - 20:00

Tilstede: Thams, Julia, Otto, Berner, Nethe, Tambour, Kamilla, Kat

Fraværende: Johanne, Anton J., Anton T., Chloe, Camilla

Referent: Kat

Dagsorden:

● 17:15 Velkomst og formalia, v. Thams
○ Kort gennemgang af resten af dagsordenen.

● 17:20 bordet rundt
○ Julia: Havde en god tur til AUS
○ Otto: Koordinator er ved at være færdigt. Der er lige D-dage, der skal

på plads, rusholds a-veje skal ikke ligge oveni D-dage fremover
○ Berner: Der sidder folk i studienævnene
○ Nethe: Oasen har haft et møde, der kommer mange på fredag, og der

kommer også nogle kandidatstuderende. SCIENCErådet: problemer
med madpuljen, akademisk råd kæmper med eksamensafholdelse. De
har kigget på vedtægtsændringer. De laver også nogle
budgetændringer, sænker frikøb med 1000 kr., fjerner en
næstforpersonspost, vil dele 6000 kr. ud til alle de faglige råd,
nedlægge madpuljen og flytte pengene til SCIENCEpuljen

○ Tambour: Planteavlsgruppen - mange til møde, en del nye
○ Kamilla: SUNDråd - der er ikke sket noget
○ Kat: ændringer i forhold til rejselegat, startet med at visualisere “den

gode ansøgning” og bedre retningslinjer.
● 17:30 besked fra kasseren

○ Kasserens gennemgang af budget og regnskabet, samt forslag til
næste års budget. Se bilag 1: Antons input.

○ Bestyrelsen indstiller kasserens forslag til generalforsamlingen
○ Arrangementer delt op i interne og eksterne er der god stemning

for, og det gør godt at univalg får penge. De 15000 kr. der fjernes
fra FNIS fordeles i mellem PR, univalg og resten ryger ind på
interessegrupper, og ryger ikke bare ind og står. Dvs. PR stiger til
20000 kr., der kommer 3000 kr. til univalg, og de resterende 7000
kr. går til interessegruppe puljen.
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○ Interessegrupper vil gerne have t-shirts, vi kan prøve at snakke
med DM, og søge nogle penge fra dem. Vi kan stille krav om et
synligt FN-logo på t-shirts.

○ Bestyrelsen indstiller til, at vi kan støtte 150 kr pr per.. til t-shirts til
interessegrupper. Pengene kommer fra FN-restpuljen. Der er
umiddelbart ikke en øvre grænse for hvor meget vi vil støtte med
pr. år. Vi støtter som udgangspunkt på baggrund af kvitteringer.

○ PR kan stige til 20000 kr. det er der god stemning for
● 17:40 markedsdag v. Thams

○ 15. Sep. 12-14.
○ Thams står i boden, Kat er der fra start til slut. Tambour er

tilstede, men står i økonomigruppens bod. Julia står også i boden
fra ~12.30. Thams og Kat kan godt indkøbe snacks.

○ Vi får en QR-kode og en computer til indmeldelse
○ Og til interessegrupper

● 17:50 FFF sammenarbejde v. Thams
○ Der er samarbejdsmøde mellem de fem faglige foreninger i

morgen d. 14/09. Thams indstiller til FFF at
campusudvalgsrepræsentanten fungere som kontakt imellem de
faglige foreninger, og de også står for FFF-fest, og og en evt.
forenings a-vej.

○ Brugsskema hængende i køkkenet kunne være en mulighed for
at man kan se, hvem der har brugt det, og det er tydeligt, hvem
der har stået for rodet.

● 18:10 mad
● 18:50 GF!

○ Booking af lokale (Thams) - A2-83.01
○ Begivenhed sociale medier (Thams) - Begivenhed er lavet, der

skal forskellige dokumenter ind
○ Powerpoint/it - Tod vil gerne stå for det
○ Stemmeprocedure - Nethe forklarer stemmeprocedure (de
○ Gaver til dirigent og referenter - Anton J., og Kamilla vil gerne
○ Dirigent - Berner er dirigent
○ Referenter (2x) - Vi prøver at finde nogle eksterne - Thams og

Tambour finder nogen. Berner har et dokument fra sidste år, som
hun finder, og lægger ind.

○ Mad og drikke, DM har tilbudt at dække mad - Anton J., Kat og
Nethe. Bestyrelsen siger pænt Nej tak.

○ DM/IDA vil gerne forbi og snakke. FB har takket ja til dem.
Bestyrelsen siger nej tak.
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○ Årsberetning af forperson (forperson)
○ Økonomisk overblik af kasseren (kasseren)
○ SUNDrådsrepræsentant - Kamilla sender en føler ud
○ Vedtægtsændringer - Der skal ændres tutor kontakt til tutor

koordinator, og vi fjerner en tutorkoordinator og vi indstiller til at
den post bliver til en “Ekstern kontakt”

○ Vi får en QR-kode og en computer til indmeldelse
● 19:20 FN/FB fusion? V. Thams

○ Vi ser det som en positiv ting, idet vi samarbejder meget med
dem i forvejen, og vi mener at vi kan favne deres faglighed. FB
har nogle begivenheder, som de er meget glade for, især indenfor
BiSS. FB var ikke super positivt stemt overfor idéen.

○ I bestyrelsen er der både positive og kritiske holdninger til en evt.
fusionering.

○ Det bliver foreslået at vi kan få et større samarbejde med FB.
● 19:30 Comedy aften DM - Nethe, Tambour og Otto stiller op.

○ D. 11/10
○ Berner vil gerne lave et vagtskema til foreningerne, som man kan

skrive sig på
○ Julia laver flair-PR for eventet

● 19:40 Rusturen for fremtiden v. Otto
○ Der er kommet færre optagne de seneste år, og derfor har

VILU’erne besluttet, at der nedlægges en tur. Otto ønsker tre
hovedtutorer på hvert hold

○ Tutor koordinatorerne, der vælges på GF, skal ansættes af
SCIENCE, og dermed er de koordinatorer vi har valgt på vores
GF, ikke garanteret rollen

○ Studenterrådet er gået ind i tutordiskussionen
● 19:50 DM naturressourcearrangement i det nye år. v Thams

○ DM vil gerne lave et arrangement med virksomheder, der
ansætter naturressourcestuderende efter endt uddannelse. De vil
gerne etablere kontakten, give mad og drikkevarer til
arrangementet

○ De vil gerne booke festauditoriet og de fire lokaler der ligger ved
siden af.

○ Vi henstiller til at den næste bestyrelse beslutter om vi går videre
med det.

● 20:00 Evt.
○ SOME v. Nethe

■ FF er nu en interessegruppe under FN

3



Bestyrelsesmøde i Foreningen af Naturressourcestuderende den 13-09-2023

■ IFSA var til COP15
■ Vi laver content på fredag

○ GF’er! V. Thams
■ Sciencerådets GF 11 oktober.
■ SRKU GF 7 oktober: Facebook event

○ R brush up 21/9 v. Nethe -
https://ida.dk/arrangementer-og-kurser/arrangementer/r-for-begyn
dere-351382?fbclid=IwAR2hHCDYHaUKyl0Z3vLR8WQ2yTB4t_w
cmuUFEwttwooFVY_0LJgW96rth0Y

■ Julia laver noget larm
○ Ansøgninger?

■ Planteavlsgruppens ansøgning diskuteres digitalt
■ Den nye bestyrelse diskuterer medlemskaber og støtte.
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https://facebook.com/events/s/studenterradets-generalforsaml/3479148995692083/
https://ida.dk/arrangementer-og-kurser/arrangementer/r-for-begyndere-351382?fbclid=IwAR2hHCDYHaUKyl0Z3vLR8WQ2yTB4t_wcmuUFEwttwooFVY_0LJgW96rth0Y
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